
“Es creu en la recerca, però no s’hi inverteix;
 el talent està marxant” 

Ocupa el segon lloc de més responsabilitat dins 
de la seva empresa. Com a dona, ha trobat entre-
bancs a l’hora de promocionar-se?
Treballar en una companyia sueca és un privilegi, 
una cultura que creu que directiu i directiva pro-
dueixen el doble si se’ls considera persones, a més 
de treballadors amb un càrrec que suposa molt sa-
crifici, però que si es veu compensat amb una fle-
xibilitat, et permet tirar endavant feina i família. Als 
països escandinaus la decisió de tenir fills la prenen 
pare i mare junts, i tots dos agafen el mateix rol i 
responsablitat. Dit això, he hagut de defensar-me, 
no m’han regalat res. Jo ja tinc un to força alt de 
veu que em ve del pare, i l’he hagut d’exercir per 
fer-me sentir perquè se’m consideri una igual.  

És activista pel reconeixement del talent femení 
des de l’associació d’executives i conselleres.
L’entitat neix del programa europeu Promociona 
de CEOE-ESADE i s’encamina a formar executives 
i conselleres. Vaig entrar a la 2a promoció, amb 60 
dones més que ens vam formar per a situacions 
com ara parlar en entrevistes davant la càmera, a la 
ràdio, xarxes socials…, vam tenir un coach i men-
tors de grans empreses. Un 40 % de les participants 
vam promocionar i en acabar el programa vam 
decidir crear l’associació per fer créixer el nombre 
d’executives i conselleres. Volem captar l’atenció 
de directius que creguin que les empreses seran 
millors si tenen més diversitat als seus consells i 
equips directius.

Com compatibilitza la feina amb la seva vida 
personal i familiar?
S’arriba a tot arreu, moltes ho fem i moltes ho 
faran. La clau és escollir un bon company de vida, 
o no, decidir no tenir-ne, però sí decidir com vols 
viure la teva vida, organitzar-te i planificar-te bé. 
Ser directiu va més enllà de la feina: cuidar-te tu –la 
salut és primordial–, atendre la família si has deci-
dit tenir-ne, o els pares, els amics... Això humanitza 
les empreses i repercuteix en els resultats. Sempre 
he donat molta flexibilitat a les nostres directives, 
que han donat el 150 per cent d’elles mateixes 
quan ho hem necessitat.

Home i dona tenen maneres diferents d’assumir 
les tasques de direcció?
Crec que som diferents i m’encanta aquesta di-

ferència. He treballat amb molts homes i m’agrada 
com analitzen, com encaren les crisis, podem 
pensar diferent, però junts arribem a la conclu-
sió adequada. A l’associació estem tirant endavant 
visites a les escoles perquè ens vegin com a mares 
de família que hem arribat a alts càrrecs, dins la 
campanya sorgida a Londres “Inspiring girls”.

Forma part del Consell de Ciutat, concretament, 
de la comissió que prepara el Mundial d’Handbol 
femení que acollirà Granollers el 2021. 
M’agradaria que el Mundial fos per a Granollers el 
mateix que les Olimpíades per a Barcelona. Si ho 
treballem, si engresquem també els clubs dels vol-
tants, pot ser molt important. Al cap i a la fi, en la 
igualtat entre dones i homes l’esport té molt a fer. 

Té una família molt vinculada al BM Granollers.
A part dels meus pares, el Balonmano m’ho ha do-
nat tot, a mi; com a jugadora, hi vaig fer un apre-
nentatge de valors que m’ha ajudat a la vida i a la 
carrera professional; hi vaig conèixer el meu marit, 
aleshores un jove porter que jugava a la selecció; a 
través de l’handbol vaig aconseguir la primera fei-
na… Els meus tres fills també hi han jugat. El mitjà 
[Arnau García] ha seguit els passos del pare, s’ha 
format a Granollers i ara juga a la Lliga francesa. 

També participa activament a la Festa Major... 
Abans estava molt ficada a la colla blava, de fet, vam 
fundar les Dones de Dena, vam dir “càgumdena, 
ja està bé de tants McHagum!” Cada any les vaig a 
veure, me les estimo molt, però ja no desfilo, no 
arribava als assajos… Però sento molt el color blau, 
tots tres fills han estat bastoners! 

 

“M’agradaria 
que el Mundial 

d’Handbol 
femení de 

2021 fos per a 
Granollers el 

mateix que les 
Olimpíades per a 

Barcelona”

Montse Barceló fa servir 
la bicicleta com a mitjà 

habitual de transport. 
N’és una ferma defensora 

i destaca que Granollers 
és una ciutat ideal per a 

aquest vehicle.
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